
Kære medlemmer 

Hermed et kort referat af, hvad bestyrelsen arbejder med: 

Bestyrelsesmøde – torsdag den 22. maj 2025 

• Juniorafdelingen er klar til at tage imod alle interesserede til Lystfiskernes Dag lørdag den 

24. maj 2025. Der vil være mulighed for at fiske i foreningens fiskevand, herunder i 

Fåruphuse Sø. 

• Juniorafdelingen har valgt Viktor Qualmann som ny juniorleder. Bestyrelsen ønsker Viktor 

tillykke med valget og held og lykke med opgaven. 

• Foreningens opsynsafdeling har påtaget sig ansvaret for at afholde introduktionsmøder for 

nye medlemmer. 

• Planlægningen af foreningens 100-års jubilæum fortsætter. Fejringen forventes afholdt i 

maj–juni 2026. 

• Bent Vilain indtræder i sekretariatsarbejdet som ny formand for udvalget, som desuden 

består af Erik Asmussen, Stefan Lambæk og Jesper Majlund Larsen. Stefan har i mange år 

været en bærende kraft i sekretariatet og besidder stor viden om foreningens drift. 

• Medlemstallet ser særdeles positivt ud – vi har markant flere medlemmer end på samme 

tid sidste år. 

• Bestyrelsen havde et meget positivt møde med Vejle Kommune, hvor emner som fiskevand, 

klubhus, vandløbssamarbejde og fremtidigt samarbejde blev drøftet. 

• Der har været et informativt møde i DSF-regi om Den Grønne Trepart. 

• Vores redskabshus er hårdt ramt af oversvømmelser de seneste år. Der er konstateret mug 

og skimmelsvamp flere steder. Bestyrelsen arbejder på at finde en holdbar løsning, da det 

næppe er sidste gang, vi oplever oversvømmelser ved klubhuset. 

• Vejle Kommune har kompenseret foreningen for rengøring af det offentlige toilet – tak til 

Viggo for den store indsats! 

• Næste bestyrelsesmøde afholdes den 14. august 2025. Bestyrelsen benytter en Messenger-

gruppe til hurtigt at drøfte opståede udfordringer. 

• Bestyrelsen ønsker jer alle en god sommer – og knæk og bræk derude, og husk at fiske med 

omtanke! 

• P.B.V. 

Bent Vilain 

Værn om vores fiskevand 

  

 


